
 

Eigersund idrettsråd                    

Protokoll fra styremøte med Eigersund idrettsråd 
Møtenummer  1/2024 
Dato 11. januar 2024 
Tid 17:15 
Sted: Fonn brygge 

 

Navn Tilstede Forfall 
Svein Erling Jensen (styreleder) x  
Cecilie Therese Tengesdal (nestleder) x  
Wenche Nodland x  
Terje Rasmussen x  
Rune Andersen x  
Karen Kvalheim x  
Mette Helene Wersland x  
Gunn S Friestad (vara)  x 
Kristin Fardal Hovland (sekretær) x  

 
 

Saker 
Sak 1/24 – Idrettsparken Husabø 
Sak 2/24 – Idrettsprisen 
Sak 3/24 – Forberedelse årsmøtet 
Sak 4/24 – Sonesamling idrettsråd i Dalane 
Sak 5/24 – Eventuelt  
 
 
 
SAKER 
 
Sak 1/24  
Pågående prosess vedrørende idrettsparken og leieavtale. EIK skal ha møte med kommunen den 12. 
januar, og det skal Eiger fk også. Dialogen går sin gang, og så vil Eiger senere i kveld presentere sine 
tanker for idrettsrådet. 
 
Sak 2/24 – Idrettsprisen  
Det er kommet inn nominasjoner på fem ulike kandidater. Det er ønskelig med flere forslag, så Kristin 
sender ut oppfordring til klubbene om å nominere. Vinner av idrettsprisen velges under neste 
styremøte den 15. februar. 



Sak 3/24 – Forberedelse årsmøtet 
Dato og tidspunkt settes til onsdag 17. april kl. 18:00. Etter innspill fra fjorårets møte så inviteres 
gruppeledere, i tillegg til ordfører og kommunalsjef kultur og oppvekst. Idrettsrådet ønsker å ha Kåre 
Strand som ordstyrer igjen, Kristin tar kontakt med ham. Som underholdningsinnslag lages det en 
bildekavalkade med bilder fra DT og bilder som ble tatt under Superlekene. Kristin spør Sem om han 
kan lage kavalkade. 
Nye retningslinjer for tildeling av LAM skal vedtas på årsmøtet. Da må det foreslås å redusere beløpet 
som øremerkes paraidrett, da det viser seg at antall registrerte medlemmer her er svært lavt. 
Ny lovnorm skal også vedtas på årsmøtet, da må antall styremedlemmer og varighet på valgperioden 
legges inn. 
 
Sak 4/24 – Sonesamling idrettsråd i Dalane 
Eigersund idrettsråd er vertskap for sonesamlingen på Grand Hotell den 18. januar. Svein Erling tar 
kontakt med Gjert Smith for å avtale detaljene. 
 
Sak 5/24 – Eventuelt 

• Kristin må sende ut en mail til alle medlemsklubber, og oppfordre dem til å invitere sin fadder 
fra idrettsrådet til årsmøtene. 

• Husk å ta med adgangskortet til idrettsarrangementer til neste møte! 
• Eigersund idrettsråd har god økonomi, og det kan være aktuelt å lage et arrangement med en 

relevant og god foredragsholder. Alle sjekker aktuelle kandidater, dette kan gjøres gjennom 
Norsk tipping, eller gjennom diverse bookingbyråer. Må i så fall legges inn i budsjett som 
vedtas på årsmøtet. 

 


	Protokoll fra styremøte med Eigersund idrettsråd
	SAKER
	Sak 1/24


